

Noor Bank Savings Account Winter Gold Campaign 2018

- Noor Bank individual Customer(s) who maintain active Savings/Savings Plus or Dual Accounts are eligible to participate in the gift campaign in accordance with these terms and conditions as amended from time to time at the sole discretion of Noor Bank.
- All gifts (22 karat Gold Coins) granted to the Customer(s) shall be at the sole discretion of Noor Bank, and it has the right not to distribute the gifts without providing justification.
- Noor Bank has the right to change the form or amount of the gift and/or the method in which gift is awarded to the Customers at any time at its sole discretion and without notice.
- Noor Bank reserves the right to disqualify a Customer at any time from the Gift at its sole discretion and without notice.
- Noor Bank is not liable for any harm, loss, tax, cost or expense of any kind, incurred or suffered by the Customer with respect to the Gift.
- Noor Bank is not responsible for the quality of the Gift. Any issue pertaining to the gift to be taken up with the vendor directly by the Customer.
- Customers will have until 28 February 2018 to increase the total relationship balances in any of their accounts, namely Savings or Savings Plus or Dual Accounts, and maintain the incremental balance for the six months, from 1 March 2018 to 31 August 2018.
- For existing Customers, incremental balance will be compared with the balance on 31 January 2018. Customers are expected to have an incremental overall relationship balance in Savings/Savings Plus/Dual Account on a monthly average basis for the next six months starting from 1 March 2018.
- The following are the incremental balances for which Customers will qualify for the gifts -

AED (incremental average balance)	Gold grams
100,000	5
200,000	10
350,000	15
500,000	25
750,000	35
1,000,000	50
1,500,000	75
2,000,000	100

- Savings Account, Savings Plus Account and Dual Accounts are included in the campaign.
- Customers will continue to earn profit as per Noor Bank's prevailing profit sharing ratio/anticipated profit rates in addition to the gifts granted to the Customers.
- This gift campaign is applicable for individual Customers only.
- The Bank's Customers need to maintain average balance as per the relevant slabs for the six month period (from March 2018 to August 2018).
- After 28 February, all eligible Customers who have increased their balance or opted for the gift campaign will be contacted by Noor Bank to collect the gifts from their respective branches. An amount equivalent to the actual cost of the gift will be placed on 'hold' on the Customer's account who opts to collect the gift. The gift's cost will be determined by Noor Bank on the date that such amount is placed on hold, based on quotations provided by gold suppliers, which will be notified to the Customer upon the collection of the gift.
- The gold will be released in the month after which the campaign has ended.
- If a Customer is not qualified for the period of 1 March 2018 to 31 August 2018, the gift's cost will be offset with the amount placed on hold.
- A maximum of five gifts can be given to the Customer if the incremental balance is AED 2 million or more.

الحملة الترويجية الشتوية 2018 من نور بنك للفوز بالذهب مع حسابات التوفير

- إن جميع العملاء الأفراد الذين يحتفظون بحسابات توفير أو حسابات بلس أو حسابات فزودجة نشطة لدى نور بنك مؤهلين للمشاركة في الحملة الترويجية الشتوية 2018 من نور بنك للفوز بالذهب مع حسابات التوفير (ويشار إليها فيما يلي بالحملة الترويجية) وفقاً للشروط والأحكام التالية وكما يتم تعديلها من وقت لآخر وفقاً للحرية المطلقة لنور بنك (ويشار إليه فيما يلي بالبنك)
- تكون جميع الهدايا (عملات ذهبية عيار 22) الممنوحة للعملاء وفقاً للحرية المطلقة للبنك ويحق للبنك توزيع الهدايا دون تقديم مبرر لذلك.
- يحق لنور بنك تغيير شكل أو مبلغ الهدية و/أو الطريقة التي تمنح بها الهدية للعملاء في أي وقت وفقاً لحرية المطلقة ودون إنذار.
- يحتفظ البنك بحق استبعاد أي عميل من هذه الحملة الترويجية في أي وقت وفقاً لحرية المطلقة ودون إنذار.
- إن البنك غير مسؤول عن أي ضرر أو خسارة أو ضريبة أو تكلفة أو مصاريف من أي نوع يتكبدها أو يتحملها العميل على صلة بالهدية.
- إن البنك غير مسؤول عن جودة الهدية ويجب على العميل تسوية وحل أي أمور تتعلق بالهدية مع البائع مباشرة.
- سوف يكون أمام العملاء حتى تاريخ 28 فبراير 2018 لزيادة إجمالي أرصدة العلاقة المصرفية في أي من حسابات التوفير أو حسابات بلس أو الحسابات الفزودجة الخاصة بهم والاحتفاظ وإبقاء مبالغ زيادة الرصيد في الحسابات ذات الصلة لمدة ستة شهور وذلك من تاريخ 1 مارس 2018 وحتى تاريخ 31 أغسطس 2018.
- بالنسبة للعملاء الحاليين، سوف يتم مقارنة مبالغ زيادة الرصيد مع الرصيد المتوفر في الحساب كما في 31 يناير 2018. ويتوقع من العملاء الاحتفاظ وإبقاء مبالغ زيادة أرصدة العلاقة المصرفية الإجمالية في حسابات التوفير أو حسابات بلس أو الحسابات الفزودجة على أساس متوسط رصيد الحساب الشهري وذلك لمدة ستة شهور بدءاً من تاريخ 1 مارس 2018.
- فيما يلي مبالغ زيادة رصيد الحساب التي سوف تؤهل العملاء للفوز بالهدايا -

الشريحة (متوسط زيادة الرصيد بالدرهم الإماراتي)	عدد غرامات الذهب
100,000	5
200,000	10
350,000	15
500,000	25
750,000	35
1,000,000	50
1,500,000	75
2,000,000	100

- إن حسابات التوفير وحسابات التوفير بلس والحسابات الفزودجة متضمنة في هذه الحملة الترويجية وجميعها مؤهلة للمشاركة فيها.
- سوف يستمر العملاء في كسب ربح وفقاً لنسب المشاركة في الربح السائدة لدى نور بنك / أسعار الربح المتوقعة بجانب الهدايا الممنوحة للعملاء.
- إن هذه الحملة الترويجية للفوز بهدايا من الذهب فتاحة للعملاء الأفراد فقط.
- يتطلب من العملاء الاحتفاظ بمتوسط رصيد وفقاً للشرائح المبينة أعلاه لمدة ستة شهور (من شهر مارس 2018 وحتى أغسطس 2018).
- بعد تاريخ 28 فبراير 2018، سوف يقوم البنك بالاتصال بجميع العملاء المؤهلين الذين قاموا بزيادة أرصدهم أو اختاروا المشاركة في هذه الحملة الترويجية لتحويل الهدايا من خلال فروع البنك التي يحتفظون بحساباتهم لديها. بعد ذلك سوف يتم تحديد مبلغ مساوي لمبلغ تكلفة الهدية الفعلي في حساب العميل الذي اختار تحويل الجائزة. سوف يقوم البنك بتحديد تكلفة الهدية في تاريخ تحديد المبلغ اعتماداً على عروض أسعار مقدمة من شركات بيع الذهب وسوف يتم إبلاغ العميل به في وقت تحويل الهدية.
- سوف يتم رفع التجميد في الشهر التالي للشهر الذي تنتهي فيه الحملة الترويجية.
- إذا كان العميل غير مؤهل عن الفترة من 1 مارس 2018 وحتى 31 أغسطس 2018، سوف يتم خصم ومقاصة مبلغ تكلفة الهدية من المبلغ الذي تم تجميده في حساب العميل.
- سوف يتم منح خمس هدايا بحد أقصى للعميل الواحد في حال كان مبلغ زيادة الرصيد 2 مليون درهم إماراتي أو أكثر.